
Stadsbestuur in de ban van vastgoed 
De laatste maanden vallen de maskers van deze meerderheid echt af: de vastgoed-
sector heeft in onze stad  vrij spel gekregen. Waar tot voor kort het onmogelijk leek 
om een carport, een kleine uitbouw of zelfs oprit voor meer dan één wagen toegela-
ten te krijgen lijkt nu de 'sky the limit'.   
 
Park Oost is de naam van het nieuwe RUP 
(ruimtelijk uitvoeringsplan) waar het hui-
dige zwembad staat. Die recreatiegronden 
worden verkocht om het nieuwe zwembad 
met sporthal te betalen. De bestemming 
wijzigt omdat er enkel zo woonprojecten 
mogelijk zijn. Zo renderen de gronden 
maximaal. 

De omwonenden konden ondertussen 
kennis nemen van wat er op tafel ligt: de 
mogelijkheid om de ganse omgeving van 
het oude zwembad vol te zetten met ap-
partementsblokken tot op de parking van 
Sealife toe. 

U vroeg ‘toch niet opnieuw appartemen-
ten’ en ‘moet dat echt zo hoog?’. De jeugd 
vraagt open ruimte en meer groen. De 
bewoners eromheen voelen zich misleid 
door de titel Park Oost. Maar u signaleert 
ook de nood aan eengezinswoningen. Ook 
senioren willen dat hun kinderen en klein-
kinderen in hun omgeving wonen. Zeker 
als we plannen om lang en gezond en zo 
lang als mogelijk thuis te wonen. 

Er wordt niet naar u geluisterd. De vast-
goedsector wacht ondertussen geduldig 
af. Een bouwpromotor diende spontaan 
een voorstel in voor de site van het so-
ciaal huis en het jeugdhuis. Denk aan een 
appartementstoren waarbij de onderste 
verdiepingen voor stadsdiensten kunnen 
dienen. Ook daar stellen wij ons alvast de 
vraag of het dat is wat Blankenberge nodig 
heeft? Nog een appartementsblok erbij. 

Dat het stadhuis aan renovatie toe is, dat is 
duidelijk. Bestaande plannen tot gron-
dige renovatie werden bij de machtswissel 
herleid tot minimale onderhoudswerken 
aan dak en ramen. De burgemeester ver-
klaart her en der dat het huidige bestuur 
een nieuw Huis van de Blankenbergenaar 
zal bouwen … en dat het ons NIETS zal 
kosten. Opletten dus. 

Ten slotte werden we geconfronteerd met 
de plannen van de Petit Rouge. Bovenop 
‘de Atlantic Wall’ komt een toren waar-
door het gebouw meer dan 28 verdiepen 

zal tellen. Ongetwijfeld met een prachtig 
uitzicht voor zij die hierin een appar-
tement zullen kunnen veroorloven. En 
in ruil belooft de bouwheer om de Bak-
kerstraat en trap te vernieuwen. Opnieuw 
horen we heel wat ongenoegen, is dit wat 
onze stad nodig heeft? Moet dit echt zo 
hoog? Op basis van wat wordt deze hoogte 
bepaald?

Ons stadsbestuur is blind voor de noden 
van de bevolking. De genomen beslis-
singen zijn niet goed voor onze kinderen 
en kleinkinderen of voor de toekomst van 
onze stad. 

N-VA Blankenberge-Uitkerke volgt dat 
met argusogen op en vecht dat aan waar 
het kan. 

Zondag 12 november 2023 
Brasserie Terminus

Koning Leopold-lll-Plein 1 

Zondag 10 december 2023 
Brasserie Poseidon 
A. Ruzettelaan 111

Telkens om 11 uur

Wij luisteren naar jou

Brasserie A Coté
Leopoldstraat 40 
Blankenberge

Nieuwjaarsreceptie 
21 januari 2024 om 11 uur 

VOOR
VLAAMSE
WELVAART
Met die kernboodschap trekt de N-VA volgend jaar  
naar de kiezer. 

Uw welvaart wordt dé inzet van de verkiezingen. 
Want zonder welvaart en een gezonde economie 
kunnen we niet investeren in kwalitatieve zorg, 
leefbare pensioenen, zekere en betaalbare energie, 
moderne infrastructuur, uitmuntend onderwijs en 
een strenger veiligheids- en migratiebeleid. 

Op www.voorvlaamsewelvaart.be legt voorzitter 
Bart De Wever haarfijn uit waarom wij uw welvaart 
vooropstellen.

Na drie jaar van Franstalig-links Vivaldi-
beleid dat vooral de belangen diende 
van niet-werkenden, is de N-VA de 
enige garantie om onze werkende en 
ondernemende Vlaamse middenklasse 
opnieuw te versterken. Maar dan moeten 
we wel nú, met alles wat we in onze mars 
hebben, het tij keren. 
Voor Vlaanderen. Voor welvaart.”

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.

Bekijk de videoboodschap 
van Bart De Wever
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Wij luisteren naar jou

Lokale ondernemers aanmoedigen in plaats van afremmen

Het stadsbestuur deed meerdere pogingen om een uitbater te vinden voor de 
cafetaria van het nieuwe sportcomplex. Niemand lijkt de sprong te wagen. 
Logisch want de voorwaarden schrikken elke zelfstandige af. De risico’s om 
te ondernemen zijn te groot. Spijtig dat er niet commercieel gedacht werd. 
De uitbating van het sportcomplex heeft er zelf ook baat bij dat de cafetaria 
gezellig is. 

Meer politiepatrouilles ‘s avonds

Veel senioren durven ’s avonds niet meer buitengaan. Ze voelen zich onveilig 
als ze de hond uitlaten. Ze gaan ’s avonds niet meer eten met vrienden of naar 
een cultuurvoorstelling. Dat kan niet de bedoeling zijn. We vragen daarom 
dat de politie opnieuw meer patrouilles doet en zichtbaar aanwezig is. 

Het hart op de tong
Elke Lenoir-Vanpoucke is een van onze luisterambassadeurs. Ze is 35 jaar, 
getrouwd en mama van twee tieners. U kwam haar misschien al eens tegen 
met haar witte taxi-
auto? Ze is vennoot binnen het familietaxibedrijf. 
Maar wat weet u nog niet van haar?

Elke, vertel!

“Ik ben actief in de wereld van de missverkiezingen. Ik ontving verschillende 
titels. In 2018 vertegenwoordigde ik Vlaanderen op Universal Women Of The 
Year in Tenerife. Ik mocht daar het kroontje van eerste eredame in ontvangst 
nemen. Sinds 2019 organiseer ik een eigen verkiezing en begeleid ik ook jonge 
dames bij zowel nationale als internationale verkiezingen.” 

Waarom luister jij naar de Blankenbergenaar?

“De Blankenbergenaar staat centraal in onze stad, en dus ook in de politiek. Dank-
zij mijn job sta ik heel dicht bij de mensen. Ik hoor veel goede dingen maar ook veel 
frustraties. Al kan ik misschien maar één iets onder de aandacht brengen, dan is 
voor mij de luistercampagne geslaagd. Ik heb veel klanten die geen 
internet hebben en dus ook geen sociale media. Die geven hun ongezouten 
mening via een gesprek. Ik bied hen graag een luisterend oor aan en probeer hun mening onder de aandacht te brengen.” 

Jij hebt zelf vast ook een ongezouten mening?

“Ik zie veel als ik rondrijd in onze stad. Ik zie elke dag auto’s via het zebrapad het 
voetpad oprijden aan het station om mensen op te halen. Maar daar wandelen ook voetgangers. Het zorgt voor onveilige situ-
aties. Ik kaartte dat aan bij de N-VA-fractie en jullie agendeerden het op de gemeenteraad. Het voorstel om dat voetpad af te 
bakenen werd niet meegenomen maar het bewustzijn is alvast verhoogd. 

Wat zijn je ervaringen als vertegenwoordiger in de commissie Mobiliteit? 

Spannend en verrijkend. Ik heb het hart op de tong en leerde ondertussen om na te denken voor ik tussenkom. Ik kaartte toch 
al enkele punten aan die waardevol bleken. N-VA Blankenberge steunt me, en dat is fijn.

Overweeg jij om je verkiesbaar te stellen? Welke thema's zou jij dan voorop schuiven?

Na de luistercampagne zeg ik ja. Laat mij maar opkomen voor wat me nauw aan het hart ligt. De Blankenbergenaar, zijn mo-
biliteit en zijn veiligheid. Ik zet mij in voor jong en voor oud. Ik ben zelf moeder van jonge kinderen en heb drie jaar in de zorg 
gewerkt. Dan heb je daar automatisch oog voor. 

Bedankt voor het gesprek en veel succes in al wat je doet.

blankenberge@n-va.be



Bars Casino snel-snel 
overgedragen

De uitbating van de bars in het Casino wordt tot en 
met 2029 kosteloos overgedragen aan de net op-
gerichte vzw Lokale Economie Blankenberge. De 
inkomsten gaan ook integraal naar die vereniging. 

Dat het snel ging? Inderdaad. Dat had te maken met 
de organisatie van het Bal van de Burgemeester. Niet 
vanuit een visie over welke opdrachten we al dan niet 
doorschuiven naar de vzw Lokale Economie. 
N-VA Blankenberge stemde daarom tegen want dat is 
slecht, of toch op zijn minst ondoordacht, bestuur.

Nieuwe paarse prijsstijging buiten proportie 
“Dat alles duurder wordt weet u ook”, zegt fractievoorzitter Dennis Monte. 
“Om alles behapbaar te houden waakt een bestuur als goede huisvader 
over die stijgingen. Of het zou dat moeten doen.”

Zes euro meer per rol

Na een forse prijsstijging van de parkeertarieven was het nu de beurt aan de 
huisvuilzakken. Die prijzen worden met meer dan de helft naar boven ge-
trokken. Een huisvuilzak van 60 liter gaat in een beweging van 1,1 euro naar 
1,7 euro. Dat betekent dus 6 euro per rol meer! 

Meerderheid trekt paraplu open

De meerderheid trekt opnieuw de paraplu open en verwijst naar IVBO maar 
dat is al te makkelijk. Men is perfect in staat om dat op een meer gespreide 
manier aan de burger te presenteren. “Bovendien koos het bestuur zelf om 
het recyclagepark, met inbegrip van personeel, over te laten aan IVBO. De 
paraplu zal dus ongetwijfeld nog op die fronten ook ingezet worden”, besluit 
Dennis Monte.

Uit de gemeenteraad

Huis van de Blankenbergenaar bouwpromo-
tor 
De meerderheid van Open Vld en Vooruit organiseren een marktbevra-
ging. Zijn er nog bouwpromotoren die interesse hebben om een project op 
te starten op onze gronden van het sociaal huis en het jeugdhuis? 

Bijzondere voorwaarden

Voorlopig deed er één ‘spontaan’ een voorstel voor een appartementsgebouw 
met ruimte voor stadsdiensten. We vielen bij het lezen van de voorwaarden 
van onze stoel. Enkel wie al eigenaar is van een grond in een straal van 500 
meter van het stadhuis kan meedoen aan de marktbevraging. 

Een fout schouwspel

Het is een marktbevraging op maat. Wij trekken een conclusie uit dat 
schouwspel. Het bestuur geeft toe aan de eisen van de vastgoedsector. 
Daartegen verzetten wij ons tot bij de hogere overheid toe.

Verkoop jeugdherberg De 
Wullok en basisschool de 
Zilvermeeuw
Op de gemeenteraad in september werd het 
agendapunt goedgekeurd om De Wullok en 
de Zilvermeeuw te Uitkerke als een project te 
verkopen. 

De renovatiekosten van de jeugdherberg 
bleken niet haalbaar. De verkoop van de basis-
school kadert in een reorganisatie door het 
Gemeenschapsonderwijs. Zo verdwijnt alweer 
een stukje geschiedenis op Uitkerke. Frac-
tievoorzitter Dennis Monte vroeg om enkel 
verkaveling voor eengezinswoningen toe te 
staan. Zo wordt de site ingevuld in functie van 
jonge gezinnen.

www.n-va.be/blankenberge



Jong N-VA Blankenberge  
sensibiliseert tegen  
druggebruik met ludieke actie 
Op vrijdag 23 september trof men in de buurt van het station van 
Blankenberge een kikker aan. Het was een onderdeel van een sensi-
biliseringsactie, georganiseerd door Jong N-VA Blankenberge. 
Onder de slogan ‘Ik ben geen drugskikker’ werden honderden 
stickers uitgedeeld onder de schoolgaande jeugd. De nieuwe 
jongerenafdeling schiet zo vol goede moed uit de startblokken. 

Spreken over problemen

“Met onze jongerenafdeling gaan we het gesprek aan over de problema-
tiek. Jongeren die arriveerden met trein, tram en bus werden aange-
sproken en kregen een sticker mee. Dat was een geslaagde eerste activiteit met Jong 
N-VA Blankenberge. Ik nodig graag iedereen jonger dan 31 jaar uit, om deel uit te 
maken van onze jongerenbeweging en onze acties in de toekomst”, vertelt Killian 
Massez. 

Maak van preventie een prioriteit

De lokale N-VA-afdeling ondersteunde de actie. Verschillende leden van het be-
stuur zakten af naar het station om de stickers te verdelen. Fractievoorzitter Den-
nis Monte erkent de noodzaak om dergelijke acties te organiseren. “Bijna de helft 
van de jeugdcriminaliteit is druggerelateerd, het is dus geen overbodig initiatief”, 
weet hij. “De actie is een verlengstuk van de thema-avond die we in juli organi-
seerden omtrent jongeren en veiligheid. 1 op 10 van de jongeren in Blankenberge 
tussen 14 en 16 jaar experimenteerde al met lachgas, kalmerings- of slaappillen. 
Drugspreventie moet zonder twijfel een prioriteit in het beleid zijn.”

Van links naar rechts: Wendy Dejaeghere, Els Teugels (directeur 
SJSP campus Schaapstraat), Dennis Monte en Nadia Cloetens

N-VA Blankenberge overhandigt schoolgerief aan  
scholen en organisaties 
De actie van N-VA Blankenberge leverde opnieuw een mooi resultaat op. Een week lang werd schoolgerief ingezameld in café 
Sint-Amand te Uitkerke. Een variatie aan boekentassen, pennenzakken, ringmappen en ander schoolgerief werd binnenge-
bracht. Zowel gebruikt materiaal in goede staat als nieuw aangekocht materiaal kwam daar samen.

Spijtig maar nodig

“Het is de vierde editie waarbij het schoolgerief centraal 
staat”, zegt initiatiefnemer Dennis Monte. “Rond de opstart 
van het schooljaar is de nood in Blankenberge hoog. Het 
project groeit. Waar we vorig jaar nog bij één school terecht 
konden, verdeelden we dit jaar het gerief onder drie scholen 
en één externe organisatie. Zij zijn het best geplaatst om het 
materiaal discreet bij de juiste mensen te krijgen. We danken 
iedereen die een steentje bijgedragen heeft.” 

Op naar een andere toekomst

N-VA Blankenberge roept de Blankenbergenaar nu al op om 
volgend jaar opnieuw deel te nemen aan de actie. We hopen 
dat de initiatieven op een dag niet meer nodig zullen zijn. 
Helaas stellen we vast dat er op sociaal vlak weinig initiatief 
wordt genomen. Dat zien we graag anders in de toekomst. 

N-VA Blankenberge



N-VA-congres biedt antwoord op West-Vlaamse uitdagingen 
Op 12, 13 en 14 mei vond in Antwerp Expo het grootste partijcongres van Vlaanderen plaats, met ook twee West-Vlaamse 
congresvoorzitters en honderden West-Vlamingen in de zaal. “En de congrestekst kleurt ook duidelijk West-Vlaams.”
Dat zeggen Kamerlid Sander Loones (Oostduinkerke) en Vlaams Parlementslid Maaike De Vreese (Brugge), die samen 
met � eo Francken, Anneleen Van Bossuyt en Steven Vandeput als themavoorzitters het congres in goede banen leidden. 
“Dit land moet meer op z’n West-Vlaams bestuurd worden. Meer werken, meer gezond verstand, minder betutteling.”

Ongeveer drieduizend N-VA-leden bespraken in verschillende 
commissievergaderingen de tweeduizend amendementen 
die in het voorjaar werden ingediend op de congresteksten. 
Op zondag 14 mei werden die teksten unaniem goedgekeurd. 
“Dat is echte ledendemocratie, op een schaal die geen enkele 
andere partij ons nadoet. Ook honderden West-Vlamingen 
waren aanwezig en dat merk je aan het resultaat”, vatten 
Loones en De Vreese samen.

Wie hard werkt, moet meer verdienen
“Wat doet de regering van Alexander De Croo? Die geeft vooral 
meer aan mensen die niet werken. Dat is gewoon oneerlijk. 
En het zorgt voor een rampzalige begroting”, becijferde Sander
Loones. Intussen zijn onze West-Vlaamse ondernemers 
hopeloos op zoek naar arbeidskrachten. De vele openstaande 
vacatures geraken in West-Vlaanderen niet ingevuld. “Met deze 
N-VA-voorstellen krijgen mensen die werken er duizend euro 
per jaar netto bij. Zij zullen de kosten voor kinderopvang ook 
volledig kunnen aftrekken van hun beroepsinkomsten. En ook 
de mensen die hard gewerkt hebben voor hun pensioen, worden 
meer bevoordeeld.”

N-VA beloont West-Vlaamse kmo’s die investeren
Daarnaast werkte de N-VA een hele reeks voorstellen uit om 
opnieuw die mensen te belonen die effectief ondernemen, 
investeren en risico nemen. Maaike De Vreese: “Het hart van 
onze provincie, dat zijn de vele kmo’s. Maar zij krijgen te veel 
Belgische en Europese regels op hun nek, die hun groei en 
ontwikkeling afremmen. Dat bovenop een gigantische energie-
factuur en een loonkost die stukken hoger ligt dan in de buur-

landen. Met onze congresvoorstellen maken we daarmee komaf. 
Kmo’s en ondernemingen krijgen opnieuw een omgeving waarin 
ze vooruit kunnen.”

Landbouwers verdienen een eerlijke prijs
Ook landbouw was een belangrijk thema tijdens het N-VA-
congres. “Het hart van de Vlaamse landbouw ligt in onze 
provincie. De eerste opdracht van onze land- en tuinbouwers 
is en blijft de productie van voedsel”, merkt Maaike De Vreese 
op. “Maar onze landbouwers hebben het moeilijk om het hoofd 
economisch boven water te houden. Onze West-Vlaamse land- 
en tuinbouwers moeten opnieuw een eerlijke prijs krijgen 
voor hun werk. Het N-VA-congres vraagt Vlaanderen om ook 
de Europese Commissie op haar falen te wijzen. De onderhan-
delingspositie van de landbouwer in de keten moet veel sterker 
zijn.”

West-Vlaamse kustlijn beschermen
De goedgekeurde congrestekst wil ten slotte een antwoord 
bieden op de klimaatverandering die ook West-Vlaanderen treft. 
“Wij zijn de waterprovincie van Vlaanderen. We houden van 
water. Het is levensnoodzakelijk voor onze landbouw en met de 
zee ook voor ons toerisme”, geeft Sander Loones aan. “Maar we 
worden ook bedreigd door het water. Daarom willen we onze 
kustlijn verder verstevigen en beschermen tegen het stijgende 
zeewater. In onze provincie moeten bufferzones maximaal 
water opvangen. Alle onbevaarbare waterlopen moeten zo 
snel mogelijk professioneel en democratisch beheerd worden 
door waterschappen met focus op ecologie, economie en water-
veiligheid”, besluit Sander Loones.

www.west-vlaanderen.n-va.be
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